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Jean-Claude Vitoux, Président/Voorzitter ;
Christophe Magdalijns, Bourgmestre f.f./Burgemeester d.d. ;
Alain Lefebvre, Bruno Collard, Jeannine Crucifix, Sophie de Vos, Christian Coppens, Valérie Cops,
Pascale Despineto, Dirk Hoornaert, Échevin(e)s/Schepenen ;
Didier Gosuin, Bernard Noel, Isabelle Désir, Jacqueline Fravezzi, Véronique Artus, Vincent
Molenberg, Eloïse Defosset, Elise Willame, Florence Couldrey, Marc Vandame, Didier Molders, Suat
Kuraoglu, Christian Grétry, Annick Sommer, Frédéric Lambin, André Decourrière, Vanessa
Rigodanzo, Carinne Lenoir, Olivier Jung, Conseillers communaux/Gemeenteraadsleden ;
Etienne Schoonbroodt, Secrétaire communal/Gemeentesecretaris.

 
Iliassou Amadou Moumouni, Valérie Schneider, Conseillers communaux/Gemeenteraadsleden.

Ouverture de la séance à 20:00
Opening van de zitting om 20:00

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING

Secrétariat
Procès-verbal de la séance du Conseil communal du 21.12.2017 - Approbation

Le procès-verbal de cette séance est approuvé.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Secretariaat
Proces-verbaal van de Gemeenteraadszitting van 21.12.2017 - Goedkeuring

Het proces-verbaal van deze zitting wordt goedgekeurd.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Point en urgence à l'ordre du jour - Nouvelle loi communale - article 97

LE CONSEIL,
Vu la Nouvelle loi communale, article 97 ;
Vu son règlement d'ordre intérieur, article 37 ;
Considérant ce qui suit :
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01.02.2018/A/0003

L'urgence est motivée en ce que l'avis du conseil communal doit être communiqué sans
délai à la Région et à la zone de police.
DECIDE
D'inscrire le point "Projet régional de vidéoprotection - Avis positif" à l'ordre du jour de
la présente séance du Conseil communal.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Secretariaat
Dringende punt aan de agenda - Nieuwe Gemeentewet - artikel 97

De Raad,
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, artikel 97;
Overwegende wat volgt :
De urgentie is gerechtvaardigd omdat het advies van de gemeenteraad in allerijl naar
het Gewest en de politiezone moet verzonden worden.
Beslist
het punt "Ontwerp van gewestelijke netwerk van videobewaking" op de dagorde van
de huidige zitting van de gemeenteraad te zetten

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Communications : Liste des marchés passés par procédure négociée.

LE CONSEIL,
Vu les articles 234 à 236 de la Nouvelle Loi communale ;
Considérant la passation des marchés suivants par le Collège :

Référence Service Objet
Estimation

Dépense/Recette
(EUR)

Articles
Budgétaires

#002/05.12.2017/B/0011# Espace Public

Achat d'extincteurs à
mousse pour le Rouge
Cloître - Approbation de la
dépense - Désignation de
l'adjudicataire

428,34 100/74498

#002/05.12.2017/B/0028# Prévention

Acquisition de matériel
mobilier pour le service
Prévention (CEMPA) –
Marché par procédure
négociée sur simple facture
acceptée - Désignation de
l'adjudicataire.

792,95 300/74151
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#002/05.12.2017/B/0029# Prévention

Acquisition de matériels
divers pour le service
Prévention. – Marché par
procédure négociée sur
simple facture acceptée -
Désignation de
l'adjudicataire.

2451 300/74451

#002/05.12.2017/B/0073# Informatique

Achat de 4 pc portables
pour les classes de langues
vivantes pour l'IAPS. -
Marché par procédure
négociée sur simple facture
acceptée - Approbation de
la dépense - Désignation
des firmes à consulter -
Désignation de
l'adjudicataire.

1.912,00 722/74253

#002/05.12.2017/B/0074# Informatique

Achat de 50 licences pour
se connecter aux serveurs à
distance
"WinRmtDsktpSrvcsCAL
2016 OLP Gov UsrCAL"
- liste du matériel -
désignation d'un
adjudicataire.

5680,34 120/74253

#002/12.12.2017/B/0026# Espace Public

Achat d'EPI pour le Plan
Vert - Marché de
fournitures de faible
montant par facture
acceptée - approbation de
la dépense - Désignation
de l'adjudicataire

2094 766/744.98

#002/12.12.2017/B/0038# Espace Public

Réparations de 9
projecteurs de la salle
d’exposition du Centre
d’Art à Rouge Cloitre –
Marché de faible montant
par facture acceptée -
Désignation de
l’adjudicataire

1.004,42 100/724.60

#002/12.12.2017/B/0071# Bibliothèque

Achat de mobilier pour la
bibliothèque du centre et
pour la ludothèque 2017 -
procédure négociée sur
simple facture acceptée

8481,30 767/74151

#002/12.12.2017/B/0086# Informatique

Achat des firewalls, un
système de protection pour
les lignes internet des
écoles et crèches - Marché
par procédure négociée sur
simple facture acceptée -
Approbation de la dépense
- Désignation des firmes à
consulter - Désignation de
l'adjudicataire.

8.315,12 120/74253
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#002/12.12.2017/B/0087# Informatique

Achat du matériel
informatique (2 switches
POE, 10 lecteurs eID, 15
pc HP ProDesk 600 G3,
15 ECRANS HP) – liste
du matériel à acheter –
Désignation d'un
adjudicataire.

15.778,86 120/74253

#002/12.12.2017/B/0088# Informatique

Achat du matériel
informatique (3 bornes
"KIOSK IRISBOX"
permettant de télécharger
des certificats
authentiques) – liste du
matériel à acheter –
Désignation d'un
adjudicataire.

37.475,21 100/74451

#002/19.12.2017/B/0037# Espace Public

Achat de sabots routiers -
Marché de fournitures de
faible montant par facture
acceptée - approbation de
la dépense - Désignation
de l'adjudicataire

391,88 138/744.51

#002/19.12.2017/B/0055# Prévention

Acquisition de matériel
informatique pour le
service Prévention. –
Marché par procédure
négociée sur simple facture
acceptée.- Application des
articles 234 de la Nouvelle
loi communale. -
Désignation de
l'adjudicataire. –
Communication au Conseil
communal.

1048,01 300/74253

#002/19.12.2017/B/0058# Prévention

Mobilier pour le service
Prévention : Marché par
procédure négociée sur
simple facture acceptée

2263,5 300/74151

#002/19.12.2017/B/0082#
Enseignement
- Formation

Institut Auderghemois de
Promotion Sociale - Achat
d'une armoire forte
ignifugée - Marché de
faible montant conclu par
facture acceptée

1893,65 722/74451

#002/19.12.2017/B/0110# Informatique

Achat de disques pour le
serveur DELL Powervault
MD3620f - Marché par
procédure négociée sur
simple facture acceptée -
Approbation de la dépense
- Désignation de
l'adjudicataire.

8.000 120/74253

  PREND ACTE :
- de la passation des marchés par procédure négociée sans publicité susmentionnés ;
- des décisions du Collège échevinal s'y rapportant.
La présente délibération sera transmise à Monsieur le Receveur communal avec les
pièces justificatives, ainsi qu’à l’attention du Ministre-Président de la Région de
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Bruxelles-Capitale en charge des Pouvoirs Locaux, sous forme de bref exposé.
 

Le Conseil est informé.

Secretariaat
Mededelingen : Lijst van opdrachten gegund via onderhandelingsprocedure.

DE RAAD,
Gelet op artikelen 234 tot 236 van de Nieuwe Gemeentewet ;
Gezien de volgende opdrachten gegund werden door het Schepencollege:

Referentie Dienst Onderwerp

Aanwending
uitgave /

ontvangst
(EUR)

Begrotings-
artikelen

#002/05.12.2017/B/0011#
Publieke
Ruimte

Aankoop van
schuimbrandblussers voor het
Rood-Klooster - Goedkeuring
van de uitgave - Aanduiding
van de aanbesteder

428,34 100/74498

#002/05.12.2017/B/0028# Preventie

Aankoop van meubilair voor
de dienst preventie (CEMPA).
- Opdracht van
onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur

792,95 300/74151

#002/05.12.2017/B/0029# Preventie

Aankoop van verscheiden
materiaal voor de dienst
preventie. - Opdracht van
onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur

2451 300/74451

#002/05.12.2017/B/0073# Informatica

Aankoop van 4 laptops voor de
klassen van levende talen voor
IAPS. -
Onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur te kiezen -
Goedkeuring van de uitgave -
Aanduiding van de te
consulteren firma's -
Aanduiding van de
opdrachtgever.

1.912,00 722/74253

#002/05.12.2017/B/0074# Informatica

Aankoop van 50 licenties om
zich te connecteren met de
servers vanop afstand
"WinRmtDsktpSrvcsCAL
2016 OLP Gov UsrCAL" -
lijst materiaal - aanduiding van
de aanbesteder.

5680,34 120/74253

#002/12.12.2017/B/0026#
Publieke
Ruimte

Aankoop van individuele
beschermingsuitrustingen -
Overheidsopdracht van
beperkte waarde op
aangenomen factuur -
Goedkeuring van de uitgave -
Aanduiding van de aanbesteder

2094 766/744.98
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#002/12.12.2017/B/0038#
Publieke
Ruimte

Herstelling van 9 projectoren in
de tentoonstellingszaal van het
Kunstencentrum van het Rood-
Klooster - Opdracht van
beperkte waarde op
aangenomen factuur -
Aanduiding van de aanbesteder
;

1.004,42 100/724.60

#002/12.12.2017/B/0071# Bibliotheek

Aankoop van meubilair voor
de Bibliotheek en voor de
Spelotheek 2017 -
Onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur

8481,30 767/74151

#002/12.12.2017/B/0086# Informatica

Aankoop van firewalls, ter
bescherming van de
internetlijnen van de scholen en
kribbes -
Onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur te kiezen -
Goedkeuring van de uitgave -
Aanduiding van de te
consulteren firma's -
Aanduiding van de
opdrachtgever.

8.315,12 120/74253

#002/12.12.2017/B/0087# Informatica

Aankoop van
informaticamateriaal (2
switches POE, 10 eID lezers,
15 pc's HP ProDesk 600 G3,
15 schermen HP) - Lijst van
aan te kopen materiaal -
Aanduiding van de
aanbesteder.

15.778,86 120/74253

#002/12.12.2017/B/0088# Informatica

Aankoop van
informaticamateriaal (3 bornes
"KIOSK IRISBOX" om
authentieke certificaten te
downloaden) - Lijst van aan te
kopen materiaal - Aanduiding
van de aanbesteder.

37.475,21 100/74451

#002/19.12.2017/B/0037#
Publieke
Ruimte

Aankoop van wielklemmen -
Overheidsopdracht van
beperkte waarde op
aangenomen factuur -
Goedkeuring van de uitgave -
Aanduiding van de aanbesteder

391,88 138/744.51

#002/19.12.2017/B/0055# Preventie

Aankoop van informatica
materiaal voor de dienst
preventie. - Opdracht van
onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur. -
Toepassing van artikel 234 van
de nieuwe Gemeentewet. -
Mededeling aan de
Gemeenteraad.

1048,01 300/74253

#002/19.12.2017/B/0058# Preventie

Aankoop van meubilair voor
de dienst preventie. - Opdracht
van onderhandelingsprocedure
op aangenomen factuur

2263,5 300/74151
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#002/19.12.2017/B/0082#
Onderwijs
- vorming

"Institut Auderghemois de
Promotion Sociale" - Aankoop
van een brandveilige brandkast
- overheidsopdracht van
beperkte waarde op
aangenomen factuur.

1893,65 722/74451

#002/19.12.2017/B/0110# Informatica

Aankoop van schijven voor de
server DELLE Powervault
MD3620f -
Onderhandelingsprocedure op
aangenomen factuur te kiezen -
Goedkeuring van de uitgave -
Aanduiding van de
opdrachtgever.

8.000,00 120/74253

NEEM AKTE:
- van de gunning van bovenvermelde opdrachten via onderhandelingsprocedure
zonder bekendmaking en op aangenomen factuur;
- van de beslissingen van het Schepencollege hier omtrent;
Onderhavige beraadslaging zal overgemaakt worden aan de Heer Gemeenteontvanger
met de bijhorende stukken, alsook ter attentie van de Minister-Voorzitter van het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest belast met Plaatselijke Besturen in de vorm van
beknopte omschrijving.

De Raad wordt geïnformeerd.

 

 

Secrétariat
Communications : Liste des arrêtés adoptés par le Bourgmestre - Articles 133 et
135 NLC

LE CONSEIL
Vu la nouvelle loi communale, article 133bis ;
Prend connaissance des arrêtés adoptés par le Bourgmestre ci-dessous :

1. Arrêté du Bourgmestre autorisant l'ouverture tardive du magasin "MMM & Co"
situé chaussée de Wavre 1221 le 31 décembre 2017

2. Arrêté du Bourgmestre autorisant l'ouverture tardive du magasin "Simony sprl"
situé chaussée de Wavre 1101 le 31 décembre 2017

3. Arrêté du Bourgmestre autorisant l’exécution d’un chantier
4. Arrêté du Bourgmestre f.f. autorisant la tenue d'une manifestation en date du

17.01.2018 devant le bâtiment Coméos sis Edmond Van Nieuwenhuyse, 8 à
1160  Auderghem

La présente délibération sera transmise à Monsieur le Ministre-Président de la Région
de Bruxelles-Capitale en charge des Pouvoirs Locaux, sous forme de bref exposé.

Le Conseil est informé.

Secretariaat
Mededelingen : Lijst van besluiten van de Burgemeester - artikelen 133 et 135
NGW
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DE RAAD :
Gezien het nieuwe gemeentewet, artikel 133bis ;
is verzocht nota te nemen van besluiten van het Burgemeester hieronder:

1. Besluit van de Burgemeester toestemmende de laatopening van de handelaar
"MMM & Co" (Waversesteenweg 1221) op 31 december 2017

2. Besluit van de Burgemeester toestemmende de laatopening van de handelaar
"Simony bvba" (Waversesteenweg 1101) op 31 december 2017

3. Besluit van de burgemeester waarbij de uitvoering van een bouwplaats wordt
toegestaan

4. Arrêté du Bourgmestre f.f. autorisant la tenue d'une manifestation en date du
17.01.2018 devant le bâtiment Coméos sis Edmond Van Nieuwenhuyse, 8 à
1160  Auderghem

Onderhavige beraadslaging zal overgemaakt worden aan de Heer  Minister-Voorzitter
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest belast met Plaatselijke Besturen in de vorm van
beknopte omschrijving.

De Raad wordt geïnformeerd.

 

 

Secrétariat
BRUTELE – Remplacement d’un administrateur

LE CONSEIL,
Vu la loi du 22 décembre 1986 relatives aux intercommunales ;
Vu les statuts sociaux de l’intercommunale BRUTELE;
Vu la démission de Monsieur Bernard NOEL ;
Revu sa délibération référencée #002/13.12.2012/A/0020# portant « Intercommunale
Brutélé – Désignation d’un administrateur de secteur, d’un administrateur de secteur
suppléant, d’un délégué à l'Assemblée générale et d’un délégué suppléant. » ;
Le Président du Conseil déclare que le Conseil va procéder parmi ses membres au
remplacement d'un administrateur.
L'élection a lieu au scrutin secret, et à la majorité absolue.
Des actes de candidatures ont été reçus  au nom de :

Carinne LENOIR, née le 09.09.1982, domicilée Chaussée de Wavre, 1257/2

Elise WILLAME, née le 29.10.1982, domicilée place Edouard Pinoy 15/2

Monsieur le Président déclare le scrutin ouvert.
Il est procédé au scrutin secret qui donne le résultat suivant :

Carinne LENOIR - 20 voix

Elise WILLAME - 6 voix

Abstention - 1 

Bulletins nuls : 2

Madame Carinne Lenoir, Conseillère communale, est par conséquent désignée en
qualité d'Administrateur au sein de l'intercommunale BRUTELE.

• 
• 

• 
• 
• 
• 
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La présente délibération sera transmise, d’une part sous forme de bref exposé, à
Monsieur le Ministre-Président de la Région de Bruxelles-capitale, et d’autre part in
extenso à la société intercommunale et aux intéressés.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Secretariaat
BRUTELE – Vervanging van een bestuurder.

DE RAAD,
Gelet op de wet van 22 december 1986 betreffende de intercommunales 
Gelet op de maatschappelijke statuten van BRUTELE ;
Gelet op het onslag van de Heer Bernard NOEL ;
Gelet opnieuw op zijn beraadslaging referte #002/13.12.2012/A/0020# houdende
«Intercommunale Brutélé – Aanwijzing van een sectorbestuurder, een
plaatsvervangende sectorbestuurder, een afgevaardigde aan de Algemene Vergadering
en een plaatsvervangende afgevaardigde.»;
De Voorzitter van de Raad verklaart dat de Raad, binnen zijn leden een bestuurder zal
vervangen.
De verkiezing is geheim en een absolute meerderheid is vereist.
Voordrachtakten werden ontvangen op naam van :

Carinne LENOIR, geboren op 09.09.1982 en wonende Waversesteenweg
1257/2

Elise WILLAME, geboren op 29.10.1982, en wonende Edouard Pinoyplein
15/2

De Heer Voorzitter verklaart de stemming open.
Er wordt overgegaan tot de geheime stemming die het volgen resultaat oplevert :

Carinne LENOIR - 20 stemmen

Elise WILLAME  - 6 stemmen

Onthoudingen - 1

Ongeldige stembiljetten : 2

Mevrouw Carinne Lenoir, Gemeenteraadslid is bijgevolg aangewijzd als bestuurster bij
de intercommunale BRUTELE
Deze beraadslaging zal, enerzijds in de vorm van een bondige uiteenzetting,
overgemaakt worden aan de heer Minister-Voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest, en anderzijds in extenso aan de intercommunale maatschappij en aan de
betrokkenen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Projet régional de vidéoprotection - Avis positif

• 

• 

• 
• 
• 
• 
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LE CONSEIL,
Vu la loi du 29 juillet 1991 sur la motivation formelle des actes administratifs;
Vu la loi du 21 mars 2007 réglant l’installation et l’utilisation de caméras de
surveillance, notamment l'article 5, §2 ;
Considérant ce qui suit :
Le Ministre-Président a sollicité l'avis du conseil communal sur le déploiement du
système régional de vidéoprotection.
Le Chef de zone a marqué un avis positif.
Sur base de cet avis, il y a lieu de remettre également un avis positifsur le déploiement
du système régional de vidéoprotection.
DECIDE:
De donner un avis positif au déploiement du réseau régional de vidéoprotection.
La présente délibération sera transmise en double exemplaire à Monsieur le Ministre de
la Région de Bruxelles-Capitale, à la Commissaire de police Madame Degreef et au
Chef de corps de la zone de police de Uccle Monsieur Deraemaeker.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Secretariaat
Ontwerp van een gewestelijke netwerk van videobewaking - Positief Advies

DE RAAD,
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motivering van de
bestuurshandelingen;
Gelet op de wet van 21 maart 2007 tot regeling van de plaatsing en het gebruik van
bewakingscamera’s, met inzonderheid artikel 5,§ 2;
Overwegende wat volgt :
Een brief van de Minister-Voorzitter van het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest
gestuurd naar de gemeente vraagt een positief advies van ons gemeenteraad over de
installatie van een gewestelijke netwerk van videobewaking.
De korpschef heeft een positief advies gegeven 
Op basis van dit advies, kunnen we een positief advies op die aanvraag voor de
installatie van een gewestelijke netwerk van videobewaking.
BESLIST :
Beslist een positief advies de installatie van een gewestelijke netwerk van
videobewaking.
Onderhavige beraadslaging, in dubbel, zal overgemaakt worden aan de Heer Minister
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, aan Mevrouw Degreef, Politiecommissaris en
aan Mijnheer Deraemaeker, korpschef van de lokale Politie van Ukkel.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Environnement
Règlement-subside pour la stérilisation des chats domestiques - Modification

LE CONSEIL,
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Vu la Nouvelle loi Communale, notamment l’article 117 ;
Vu l’ordonnance organique du 23 février 2006 portant les dispositions applicables au
budget, à la comptabilité et au contrôle, notamment les articles 92 à 95 ;
Vu l’arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 15 juin 2006 relatif
à l’engagement comptable, à la liquidation et au contrôle des engagements et des

liquidations, notamment l’article 6 §1er ;
Vu le Règlement-subside pour la stérilisation des chats domestiques approuvé par le
Conseil en sa séance du 29/06/2017 (réf./délibération : #002/29.06.2017/A/0028#) ;
Vu l’arrête ministériel octroyant une subvention de 10.000 € à la commune
d’Auderghem pour l’année budgétaire 2017 (réf. : SUB/2017/Auderghem/stérilisation) ;
Considérant ce qui suit :
L’ensemble des subsides octroyés n’ont pu être utilisés avant la fin de la mission (voir
rapport ci-joint) ;
Une demande de prolongation de la mission a été introduite auprès de la Région ;
La Région a donné son accord pour prolonger la mission jusqu’au 29/06/2018 (voir PV
en annexe) ;
La date limite d’introduction de demande de prime pour la stérilisation des chats
domestiques est reportée au 31/05/2018 ;
La stérilisation doit avoir été effectuée après la publication du règlement, soit après le
29/06/2017 ;
DECIDE
De modifier l’article 4 du règlement comme suit :

Article 4 – Demande de prime
Sous peine d’irrecevabilité, la demande de prime doit être introduite à l’aide du
formulaire ad hoc, dûment signé et complété par le responsable.
Une attestation de soins signée par le vétérinaire ayant pratiqué la stérilisation,
la note d’honoraire originale émise par celui-ci et adressée au responsable, ainsi
qu’une copie de la carte d’identité du responsable doivent être jointes audit
formulaire.
La stérilisation doit avoir été effectuée après le 29/06/2017.
La demande de prime doit être introduite au plus tard avant le 31 mai 2018 à
l’adresse suivante : Administration communale d’Auderghem – Service de
l’Environnement, Rue Emile Idiers, 12-14, 1160 Auderghem.

De charger le Collège de l’exécution de cette décision.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Leefmilieu
Subsidiereglement voor de sterilisatie van huiskatten - Wijziging

DE RAAD,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, inzonderheid artikel 117;
Gelet op de organieke ordonnantie van 23 februari 2006 houdende de bepalingen die
van toepassing zijn op de begroting, de boekhouding en de controle, inzonderheid de
artikelen 92 tot 95;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 15 juni 2006
inzake de
boekhoudkundige vastlegging, de vereffening en de controle op de vastleggingen en
de vereffeningen, meer bepaald artikel 6 §1;
Gelet op het subsidiereglement voor de sterilisatie van huiskatten, goedgekeurd door de
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Raad, op zijn zitting van 29/06/2017 (ref./ beraadslaging : #002/29.06.2017/A/0028#) ;
Gelet op de besluit van de Minister houdende de toekenning van een toelage van
10.000 € aan de gemeente Oudergem voor het begrotingsjaar 2017 (ref.:
SUB/2017/Oudergem/Sterilisatie);
Overwegende wat volgt:
Alle toegekende subsidies konden niet worden gebruikt vóór het einde van de missie
(zie bijgevoegd verslag);
Een verlengingsaanvraag van de missie werd ingediend bij het Gewest ;
Het Gewest heeft het verlenging van het missie tot  29/06/2018 toegestemd  (zie
bijgevoegde PV);
De deadline voor de premie-aanvraag voor de sterilisatie van huiskatten wordt tot
31/05/2018 uitgesteld;
De sterilisatie moet na de publicatie van de het reglement zijn uitgevoerd, ofwel na
29/06/2017;
BESLIST
Om het artikel 4 van het reglement te wijzigen als volgt:
Artikel 4 – Aanvraag voor de premie
Op straffe van ontvankelijkheid moeten voor de aanvraag voor de premie volgende
documenten worden voorgelegd:
·         het officiële ad-hoc formulier, correct in te vullen en te ondertekenen door de
verantwoordelijke.
·         Een getuigschrift van verstrekte hulp ondertekend door de dierenarts die de kat
heeft gesteriliseerd.
·         Een originele honorariumnota van die dierenarts die geadresseerd is aan de
verantwoordelijke
·         Een kopie van de identiteitskaart van de verantwoordelijke
Pas Op: De sterilisatie moet na 29/06/2017 uitgevoerd zijn.
De premie-aanvraag moet ten laatste op 31/05/2018 ingediend worden op het volgende
adres: Gemeentebestuur van Oudergem – Dienst Leefmilieu, Emile Idiersstraat 12-14,
1160 Oudergem.
Om het College te belasten met de uitvoering van deze beslissing.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Coordinations sociales
Liquidation des subventions prévues au budget 2017 à Jeugdhuis Alleman

LE CONSEIL,
Vu l'article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu la loi du 14 novembre 1983 instaurant le contrôle de l'octroi et de l'emploi des
subventions octroyées par l'administration communale;
Vu sa décision du 7 décembre 1984 approuvant la réglementation y relative;
Vu les rapports d'activité 2016 de l'assocation Jeugdhuis Alleman -
Jongerengemeenschap vzw
Considérant que le budget ordinaire de l'exercice 2017 prévoit des dépenses à l'article
761/332/02;
Attendu que ce document a été approuvé par l'autorité de tutelle;
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DECIDE :
1) d'autoriser la liquidation des subsides prévus au budget ordinaire de l'exercice 2017,
en faveur de l'association suivante  :
Article 761/332/02 
Jongerengemeenschap vzw 2.500,- €
2) de charger le Collège des Bourgmestre et Echevins de l'exécution de cette décision.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Sociale Coordinatie
Uitkering van de toelagen ingeschreven in de begroting van 2017 ten voordele van
Jeugdhuis Alleman.

 

DE RAAD,
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op de wet van 14 november 1983 houdende instelling van de controle op de
toekenning en de aanwending van de toelagen verleend door het Gemeentebestuur;
Gelet op zijn beraadslaging van 7 december 1984 houdende goedkeuring van de
reglementering ter zake;
Gelet op de activiteiteverslag voor het dienstjaar 2016  voor het Jeugdhuis Alleman -
Jongerengemeenschap vzw;
Gezien de gewone begroting van het dienstjaar 2017 een uitgave voorziet op het
artikel 761/332/02;
Gezien de begroting goedgekeurd werd door de overheid;
BESLIST :
1) de uitkering van de toelagen ingeschreven in de gewone begroting van het
dienstjaar 2017 ten voordele van volgende verenigingen toe te laten :
Artikel 761/332/02
Jongerengemeenschap vzw   2.500,- €
2)Het Schepencollege te belasten met de uitvoering van deze beslissing;

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Petite Enfance
Fonds Régional Bruxellois de Refinancement des Trésoreries Communales
(F.R.B.R.T.C.) - Prêt de 933.775 euros pour la démolition et la reconstruction de la
crèche "Les Oursons" - Convention.

LE CONSEIL
Vu l'arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 6 octobre 2016
octroyant un prêt non remboursable de 933.775 euros pour la démolition et la
reconstruction de la crèche "Les Oursons" ;
Vu la décision du Collège échevinal du 14 novembre 2017 ;
Vu la convention en annexe, signée par toutes les parties ;
DECIDE
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d'approuver la convention de prêt non remboursable de 933.775 euros entre le
F.R.B.R.T.C. et la Commune d'Auderghem pour la démolition et la reconstruction de la
crèche "Les Oursons".
 

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Peuterzorg
Het Brussels Gewestelijk Herfinancieringsfonds van de Gemeentelijke Thesaurieën
(B.G.H.G.T.) - Lening van 933.775 euros voor het afbraak en de reconstructie van
de crèche "Les Oursons" - Overeenkomst.

DE RAAD
Gezien het besluit van de Regering van Brussels Gewest dd 6 oktober 2016 toekende
een niet-terugbetaalbare lening van 933.775 euros voor het afbraak en de reconstructie
van de crèche "Les Oursons" ;
Gezien het besluit van het College van Burgemeester en Schepenen dd 14 november
2017 ;
Gezien de overeenkomst in bijlage, getekend door alle partijen ;
BESLIST
de overeenkomst betreffende een niet-terugbetaalbare lening van 933.775 euros tussen
het B.G.H.G.T. en de gemeente Oudergem voor het afbraak en de reconstructie van de
crèche "Les Oursons" goed te keuren.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Recette
Vérification de la caisse communale arrêtée en date du 30 septembre 2017

LE CONSEIL
Vu l'article 131 de la nouvelle loi communale;
PREND ACTE
du procès-verbal de la vérification de la caisse communale arrêtée en date du 30
septembre 2017 effectuée par le Collège des Bourgmestre et Echevins.
La présente délibération, sous forme de bref exposé, sera transmise à Monsieur le
Ministre-Président de la Région de Bruxelles-Capitale en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Ontvangerij
Verificatie van de gemeentekas vastgesteld op 30 september 2017

DE RAAD
Gezien artikel 131 van de Nieuwe Gemeentewet;
NEEMT AKTE
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van het proces-verbaal van het onderzoek van de gemeentekas op datum van 30
september 2017 uitgevoerd door het College van Burgemeester en Schepenen.
Onderhavige beraadslaging zal onder de vorm van de beknopte omschrijving
overgemaakt worden aan de Heer Minister-Voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Recette
Vérification de la caisse de la Régie Foncière arrêtée au 30 septembre 2017

LE CONSEIL,  
Vu l’article 131 de la nouvelle loi communale ;
PREND ACTE
- du procès-verbal de la vérification de la caisse de la Régie Foncière arrêtée au 30
septembre 2017 – effectuée par le Collège des Bourgmestre et Echevins.
 La présente délibération, sous forme de bref exposé sera transmise à Monsieur le
Ministre de la Région de Bruxelles-Capitale.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Ontvangerij
Verificatie van de kas van de Regie voor Grondbeleid op datum van 30 september
2017

DE RAAD,
Gezien artikel 131 van de Nieuwe Gemeentewet ;
NEEMT AKTE
- Van het proces-verbaal van onderzoek van de kas van de Regie van grondbeleid op
datum van 30 september 2017 uitgevoerd door het College van Burgemeester en
Schepenen.
Onderhavige beraadslaging zal onder de vorm van beknopte omschrijving
overgemaakt worden aan de Heer Minister van het Brusselse Hoofdstedelijk Gewest.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Service Juridique
Convention entre Reprobel et la commune d’Auderghem

LE CONSEIL
Vu la Nouvelle loi communale, l'article 117
DECIDE ;
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D’approuver les termes de la convention avec Reprobel  relative à la rémunération pour
reprographie et la rémunération légale des éditeurs.
De charger le Secrétaire communal et le Bourgmestre ff. de l'exécution de cette
décision.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Juridische dienst
Overeenkomst tussen Reprobel en de gemeente Oudergem

DE RAAD
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, artikel 117;
BESLUIT :
de bepalingen van de overeenkomst met Reprobel betreffende de
reprografievergoeding en de wettelijke uitgeversvergoeding goed te keuren
de Gemeentesecretaris en de dd Burgemeester met de uitvoering van deze beslissing te
belasten.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Service Juridique
Introduction d'une requête d'appel à l'encontre d'un jugement rendu par le tribunal
de première instance de Bruxelles et concernant les taxes enrôlées à charge de la
BVBA CLEAR CHANNEL pour l'exercice d'imposition 2015 - Troisième trimestre
- MONTANT : 86.100,00 - Autorisation d'ester en justice

LE CONSEIL
Vu la loi du 22 décembre 1986 relative aux intercommunales ;
Vu la Nouvelle loi communale, l'article 270 ;
Vu la décision du Collège du 19 decembre 2017 ;
DECIDE :
- d'autoriser le Collège à introduire une requête d'appel à l'encontre du jugement du 24
ocotobre 2017 ;
- de charger le Secrétaire communal et le Bourgmestre ff de l'exécution de cette
décision.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Juridische dienst
Beroep tegen het vonnis van het rechtbank van eerste aanleg en betreffende de
ingekohierd belastingen op vaste panelen ten laste van BVBA CLEAR CHANNEL -
Aanslagjaar 2015 - derde kwaartal - Machtiging om gerechtelijke procedures in te
dienen
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DE RAAD,
Gelet op de wet van 22 december 1986 betreffende de intercommunales;
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet; artikel 270;
Overwegende de beslissing van het College van 19 december 2017 ;
BESLIST
- het College te machtigen om een beroep tegen het vonnis van 24 oktober 2017 in te
dienen ;
- belast de Gemeentesecretaris en de dd. Burgemeester van de uitvoering van deze
beslissing.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Question orale de Mesdames Vanessa Rigodanzo et Valérie Schneider, conseillères
communales (PS)

Actions en justice de la commune d’Auderghem contre le retrait des communes
flamandes de Vivaqua
Monsieur le Bourgmestre, Mesdames et Messieurs les Echevins,
Chers collègues,
Lors de la séance du 21 décembre 2017, le conseil communal a été invité a ratifié des
décisions prises par le Collège visant à initier des recours devant le tribunal de
commerce de Bruxelles et le Conseil d’Etat contre la décision de retrait des communes
actionnaires de Flandre de l’intercommunale Vivaqua.
Le 5 janvier dernier, Vivaqua indiquait dans un communiqué de presse que le tribunal
de commerce de Bruxelles a déclaré non fondée l’action menée par Auderghem et
Woluwé-Saint-Lambert en vue de suspendre le retrait des communes flamandes
associées à Vivaqua.
Cette décision semble également éteindre le recours introduit auprès du Conseil d’Etat.
Mesdames et Messieurs les membres du Collège des bourgmestre et échevins,

Quelle est votre analyse de cette décision du tribunal du commerce ?

Pouvez-vous nous indiquer le coût total de ces actions pour la commune
d’Auderghem (frais d’avocats, frais de justice, etc.) ?

Nous vous remercions pour vos réponses.
Valérie Schneider – Vanessa Rigodanzo
Conseillères communales PS

Réponse de Monsieur Christophe Magdalijns, Bourgmestre f.f.

Nous conservons de bons arguments juridiques pour poursuivre la procédure au fond.
En effet, le juge des référés n’a pas retenu l’urgence mais il dit clairement que prima
facie il y a violation de la loi sur les intercommunales et que le juge de fond est
compétent pour sanctionner cette violation. Nous pourrions considérer que ceci est une
véritable invitation à poursuivre la procédure.

• 
• 

• 
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Une éventuelle réparation consisterait en l’annulation des délibérations de l’AG du 29/9
déterminant les conditions de sortie des communes flamandes. Cela n’aurait aucun effet
sur la fusion Vivaqua/Hydrobru. La nouvelle entité serait responsable des
conséquences d’un tel arrêt. D’ailleurs, sauf erreur, il n’y a pas eu d’introduction d’un
recours devant la Cour constitutionnelle pour demander l’annulation de l’ordonnance
régionale autorisant cette fusion. Pour répondre à toute sous-question en la matière, il
n’y a donc pas de danger d’insécurité juridique sur l’opération de fusion.
S’agissant des honoraires de Me Sohier, nous n'avons pas encore tout le détail. Le
marché est conjoint et les factures d’honoraires sont adressées à Woluwé-Saint-
Lambert. Notre commune prendra en charge 50% des honoraires pour un montant de
l’ordre de 4.800 euros.
Cette somme est à comparer aux 15.141 euros dépensés en frais d'avocats et de
procédures (via Me Jean-Paul Lagasse) pour soutenir la Région et Vivaqua dans le
procès en dissolution intenté par les communes flamandes, sans que cet investissement
ait été gratifié par quelque information que ce soit sur l'accord avec lesdites communes
flamandes. Ce détail, qui n’en est pas un, ajoute à notre souhait d’être dûment informés.
Y aura-il des suites ? C’est à l’examen mais nous n’avons pas pour habitude d’acheter
un chat dans un sac.

Le Conseil prend acte.

Secretariaat
Vraag van de Dames Vanessa Rigodanzo en Valérie Schneider,
Gemeenteraadsleden (PS)

Rechtsvorderingen van de gemeente Oudergem tegen de terugtrekking van de
Vlaamse gemeentes uit Vivaqua
Geachte burgemeester, heren en dames schepenen,
Beste collega’s,
Tijdens de zitting van 21 december 2017 werd de gemeenteraad gevraagd om de
beslissingen te bekrachtigen die door het college genomen werden en tot doel hadden
beroep in te dienen bij de rechtbank van koophandel van Brussel en bij de Raad van
State tegen de terugtrekking van de Vlaamse aandeelhoudende gemeentes uit
intercommunale Vivaqua.
Op 5 januari laatstleden deelde Vivaqua in een perscommuniqué mee dat de rechtbank
van koophandel van Brussel de vordering ingesteld door Oudergem en Sint-
Lambrechts-Woluwe, om de terugtrekking van de Vlaamse gemeentes aangesloten bij
Vivaqua op te schorten, ongegrond had verklaard.
Deze beslissing lijkt ook het beroep dat bij de Raad van State werd ingediend te doen
uitdoven.
Geachte leden van het college van burgemeester en schepenen,

Wat is uw analyse van deze beslissing van de rechtbank van koophandel?

Kan u ons de totale kostprijs van deze vorderingen voor de gemeente
Oudergem (advocatenkosten, gerechtskosten, etc.) meedelen?

Met dank voor uw antwoord.
Valérie Schneider – Vanessa Rigodanzo
Gemeenteraadsleden PS

Antwoord van de heer Christophe Magdalijns, waarnemend burgemeester

• 
• 

• 
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We beschikken over goede juridische argumenten om deze procedure tot het einde
voort te zetten. De rechter in kort geding heeft immers de hoogdringendheid niet
erkend, maar verklaart duidelijk dat er prima facie een schending is van de wet
betreffende de intercommunales en dat de rechter ten gronde bevoegd is om deze
schending te sanctioneren. We kunnen dit als het ware als een uitnodiging beschouwen
om de procedure voort te zetten.
Een eventueel herstel zou bestaan uit de vernietiging van de besluiten van de AV van
29/9, die de voorwaarden voor de uitstap van de Vlaamse gemeentes vastlegde.  Dit
zou geen enkel effect hebben op de fusie Vivaqua/Hydrobru. De nieuwe entiteit zou
verantwoordelijk zijn voor de gevolgen van een dergelijk arrest. Daarnaast werd er,
behoudens vergissing, geen beroep ingediend bij het Grondwettelijk Hof om de
nietigverklaring te vragen van de gewestelijke ordonnantie die deze fusie toeliet. Om
elke subvraag inzake te beantwoorden: er is dus geen gevaar voor rechtsonzekerheid
voor wat de fusie betreft.
We weten nog niet in detail hoeveel de erelonen van meester Sohier bedragen. Het is
een gezamenlijke opdracht en de ereloonfacturen worden aan Sint-Lambrechts-Woluwe
gericht. Onze gemeente neemt 50 % van de erelonen op zich, ten belope van een
bedrag van ongeveer 4.800 euro.
Dit bedrag dient vergeleken te worden met de 15.141 euro die werden uitgegeven aan
advocaten- en procedurekosten (via meester Jean-Paul Lagasse) om het Gewest en
Vivaqua te ondersteunen in het proces tot ontbinding opgestart door de Vlaamse
gemeenten, zonder dat deze investering beloond werd met enige informatie over het
akkoord met deze Vlaamse gemeenten. Dit detail, dat geen detail is, versterkt nog onze
wens om naar behoren geïnformeerd te worden.
Zal er gevolg aan gegeven worden?  Dit wordt onderzocht, maar we hebben niet de
gewoonte een kat in een zak te kopen.

De Raad neemt akte.

 

 

Secrétariat
Question orale de Mesdames Vanessa Rigodanzo et Valérie Schneider, conseillères
communales (PS)

Traversée d’Auderghem par le Tour de France 2019
Monsieur le Bourgmestre, Mesdames et Messieurs les Echevins,
Chers collègues,
Les organisateurs du Tour de France ont dévoilé il y a quelques jours le parcours des
étapes inaugurales du Tour de France 2019 lesquelles se dérouleront à Bruxelles les 6
et 7 juillet 2019.  L’une de celles-ci traversera notre commune (cfr la carte en annexe).
Un tel évènement est sans contexte une opportunité unique pour notre Région et pour
notre commune en terme d’image, retombées économiques, etc. Toutefois un tel
évènement se prépare bien en amont (du point de vue organisationnel : rues bloquées,
sécurité, charroi,… mais également sur les atouts de notre belle commune à mettre en
avant).
Mesdames et Messieurs les membres du Collège des bourgmestre et échevins, je
souhaite vous poser les questions suivantes :

Quel regard portez-vous sur la traversée de notre commune par le Tour de• 
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France ?  Une réflexion en interne est-elle déjà en cours à ce sujet ?

Des réunions de coordination avec les organisateurs de l’événement, les
communes voisines ainsi qu’avec la Région sont-elles déjà programmées ?

Nous vous remercions pour vos réponses.
Valérie Schneider – Vanessa Rigodanzo
Conseillères communales PS

Réponse de Christophe Magdalijns, Bourgmestre f.f.

Oserais-je dire que nous portons un regard très positif sur le fait qu’une fois de plus,
notre commune sera traversée par un grand événement sportif. Comme elle peut
d’ailleurs l’être pour les 20km de Bruxelles ou le marathon. L’attractivité de la
commune en général et du boulevard du Souverain en particulier pour ce type
d’évènements ne se dément pas.
A notre niveau, la réflexion consiste avant tout à assurer la bonne tenue de l’événement
et tout d’abord sa sécurité. Il ne vous aura pas échappé que les pouvoirs publics les
plus impliqués, voire instigateurs de l’événement, sont la Région de Bruxelles-Capitale
et la Ville de Bruxelles.
De façon informelle, le comité de pilotage police/commune a abordé la question et
prévu de mobiliser les forces de l’ordre à due proportion. Il s’agira d’un dispositif au
moins aussi ample que celui mis en place pour les 20km de Bruxelles même si le temps
de passage sera sans doute plus court. Nous nous attendons par ailleurs à recevoir un
cahier des charges précis de l’organisateur auquel nous ne manquerons pas de nous
conformer.
Il est aussi prévu que la nature du dispositif mis en place soit identique entre les
communes d’Auderghem et de Watermael-Boitsfort. Ceci se fera tout naturellement par
le truchement de la zone de police et de ses différents services en particuliers la
DPWBA (Direction de proximité Watermael-Boitsfort-Auderghem) d’une part et par
l’excellente communication entre les deux bourgmestres pour toutes les questions de
police administrative.
Plusieurs cénacles seront appelés à aborder la question à des degrés divers : la
conférence des bourgmestres, la conférence des chefs de corps de police, le conseil
régional de sécurité, le Collège de police, etc. Des réunions plus restreintes et
techniques seront également tenues.
Une demande des commerçants a été formulée auprès de l’autorité communale afin
d’imaginer des activités en marge de l’événement.
Vous vous souviendrez, par ailleurs, de la tenue le 25 juin 2017 du BXL Tour, course
amateur de 50 km qui fut couronnée de succès. Elle compta 200 coureurs inscrits dans
la catégorie masters et 2.800 dans la catégorie Rando-Cyclo.

Le Conseil prend acte.

Secretariaat
Vraag van de Dames Vanessa Rigodanzo en Valérie Schneider,
Gemeenteraadsleden (PS)

Doortocht van de Ronde van Frankrijk 2019 in Oudergem
Geachte burgemeester, heren en dames schepenen,
Beste collega’s,
De organisatoren van de Ronde van Frankrijk hebben enkele dagen geleden het

• 

• 
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parcours van de eerste etappes van de Ronde van Frankrijk bekendgemaakt. Deze
zullen gereden worden in Brussel op 6 en 7 juli 2019. Een ervan zal door onze
gemeente rijden (cf. kaart in bijlage).
Een dergelijk evenement is ontegensprekelijk een unieke kans voor ons Gewest en
voor onze gemeente, op het vlak van imago, economische weerslag, etc. Het moet
echter ruim op voorhand voorbereid worden (vanuit organisatorisch standpunt:
afgesloten straten, veiligheid, wagenpark,... maar ook de troeven van onze mooie
gemeente moeten belicht worden).
Geachte leden van het college van burgemeester en schepenen, ik zou u de volgende
vragen willen stellen:

Wat is uw mening met betrekking tot de doortocht van de Ronde van Frankrijk
in onze gemeente?Is er hierover reeds een interne denkoefening lopende?

Werden er reeds coördinatievergaderingen gepland met de organisatoren van
het evenement, de omliggende gemeenten en met het gewest?

Met dank voor uw antwoord.
Valérie Schneider – Vanessa Rigodanzo
Gemeenteraadsleden PS

Antwoord van Christophe Magdalijns, waarnemend burgemeester

Ik zou durven zeggen dat we het feit dat onze gemeente nogmaals het toneel zal
vormen van een groot sportevenement zeer positief bekijken. Net zoals dit overigens
ook het geval was voor de 20 km van Brussel of de marathon. De aantrekkelijkheid
van de gemeente in het algemeen en van de Vorstlaan in het bijzonder voor dit soort
evenementen is overduidelijk.
Op ons niveau bestaat de denkoefening er voor alles in te garanderen dat het
evenement goed en voornamelijk veilig verloopt. Het zal u niet ontgaan zijn dat de
meest betrokken overheden, die ook de initiatiefnemers waren van het evenement, het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de Stad Brussel zijn.
De kwestie werd reeds aangekaart in het stuurcomité politie/gemeente en er werd
gepland de ordetroepen in de mate van het nodige te mobiliseren. Er zal een dispositief
ontplooid worden dat minstens even groot is als voor de 20 km van Brussel, hoewel de
doorgangstijd ongetwijfeld veel korter zal zijn. We verwachten overigens een
nauwkeurig bestek van de organisator te ontvangen waarnaar we ons zeker zullen
schikken.
Er werd eveneens vastgelegd dat de aard van het ontplooide dispositief gelijk is in de
gemeenten Oudergem en Watermaal-Bosvoorde. Dit zal op heel natuurlijke wijze
gebeuren, door toedoen van de politiezone en haar verschillende diensten, in het
bijzonder de DNWBO (Directie van de Nabijheidspolitie Watermaal-Bosvoorde en
Oudergem) enerzijds en anderzijds door de uitstekende communicatie tussen de twee
burgemeesters voor alle vragen betreffende de bestuurlijke politie.
Meerdere platformen worden aangezocht om de kwestie te behandelen, op
verschillende niveaus: de conferentie van burgemeesters, de conferentie van de
korpschefs van de politie, de gewestelijke veiligheidsraad, het politiecollege, etc. Er
zullen eveneens meer besloten en technische vergaderingen georganiseerd worden.
Er werd door de handelaars een vraag ingediend bij de gemeentelijke overheid om een
idee te krijgen van de activiteiten in de marge van dit evenement.
U herinnert zich zeker nog dat op 25 juni 2017 de BXL Tour gehouden werd, een
wielerwedstrijd van 50 km voor liefhebbers, die een groot succes kende. Er waren 200
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wielrenners ingeschreven in de categorie masters en 2800 in de categorie Rando-Cyclo.

De Raad neemt akte.

 

 

Secrétariat
Question orale de Monsieur Oliver Jung, conseiller communal (cdH+)

Question orale – Convention entre la commune d'Auderghem et la Région
Bruxelles-Capitale relative à l'arrêté du Gouvernement bruxellois attribuant aux
dix-neuf communes de la Région bruxelloise une subvention spéciale de 1450 000
euros en application de l'ordonnance du 13 février 2003 pour l'année 2017.
Subvention de 66.100 € pour Auderghem
Le CPAS de notre commune s’est vu accorder une subvention régionale de 66 100
euros de la Région destinée à l'aide sociale aux personnes migrantes, personnes sans-
abri, personnes dites « roms » et gens du voyage.
A l’ordre du jour de la dernière séance du Collège figurait un point portant sur la
convention devant être conclue entre notre commune et la Région. Ce point a été
reporté.
Mesdames et Messieurs les membres du Collège,

Pour quel motif ce point a-t-il fait l’objet d’un report?

Quelle suite est envisagée par le Collège ?

Je vous remercie pour vos réponses.
Oliver JUNG
Conseiller communal cdH+

Réponse de Madame Jeannine Crucifix, Echevine

Les deux subventions émargeant de la Région Bruxelles-capitale ont pour objet d’offrir
un soutien ponctuel aux CPAS des dix–neuf communes de la région bruxelloise quand
ils encadrent et soutiennent des familles en situation de grande précarité, issues de ce
que l’on appelle communément les « gens du voyage ». Cette aide est forcément
ponctuelle, car elle se fait au prorata du nombre de bénéficiaires qui, par nature,
changent couramment de lieu de domicile.
L’année passée, la Commune a reçu ces subventions, parce que le CPAS en
collaboration directe avec l’asbl « Le Pavillon » soutenaient plusieurs familles ROM qui
avaient élu domicile aux environs du quartier Chasse royale. Cependant, l’Arrêté du
Gouvernement bruxellois stipule clairement que les familles bénéficiaires de ces aides
doivent être domiciliées dans la Commune. Il s’est avéré que les personnes se sont
domiciliées en 2017 sur la communes de Woluwé-Saint-Lambert, en conséquence de
quoi la Commune (et le CPAS d’Auderghem) ne sont plus éligibles pour l’octroi des
subsides, et les factures de 2018 ne pourraient être couvertes.
Cependant, il semblerait que le dossier n’est pas pour autant clos, Madame Crucifix
Jany, Echevine, aidé du travailleur social du Pavillon ont réussi à prendre rendez-vous
avec Monsieur le fonctionnaire régional, car la Région est visiblement satisfaite du
travail opéré jusqu’à ce jour. Il est ici question de chercher une nouvelle piste de
subvention, voire de nous octroyer malgré tout la subvention initialement prévue, ce
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qui explique le report des points, ou leur suppression si les négociations n’aboutissent
pas.

Le Conseil prend acte.

Secretariaat
Vraag van de Heer Oliver Jung, Gemeenteraadslid (cdH+)

Mondelinge vraag - Overeenkomst tussen de gemeente Oudergem en het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest met betrekking tot het besluit van de Brusselse regering dat
aan de negentien gemeentes van het Brussels Gewest een bijzondere subsidie van
1.450.000 euro toekende in toepassing van de ordonnantie van 13 februari 2003
voor het jaar 2017. Subsidie van € 66.100 voor Oudergem
Het OCMW van onze gemeente kreeg van het Gewest een subsidie van 66.100 euro,
bestemd voor sociale bijstand aan migranten, daklozen, zogenaamde "Roma" en
woonwagenbewoners.
Op de agenda van de laatste zitting van het college stond een punt met betrekking tot
de overeenkomst die tussen onze gemeente en het Gewest gesloten moet worden. Dit
punt werd uitgesteld.
Geachte leden van het college,

Waarom werd dit punt uitgesteld?

Welk vervolg denkt het college eraan te geven?

Met dank voor uw antwoord.
Oliver JUNG
Gemeenteraadslid cdH+

Antwoord van mevrouw Jeannine Crucifix, schepen

Deze twee subsidies, betaald door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, hebben tot doel
een specifieke steun toe te kennen aan de OCMW's van de negentien gemeentes van
het Brussels Gewest als ze families in grote armoede, behorend tot wat in het algemeen
de "woonwagenbewoners" genoemd wordt, omkaderen en ondersteunen. Deze steun is
noodzakelijkerwijs specifiek, omdat ze toegekend wordt pro rata het aantal
begunstigden, die van nature vaak van adres wijzigen.
Vorig jaar kreeg de gemeente subsidies omdat het OCMW, in rechtstreekse
samenwerking met de vzw "Le Pavillon", meerdere ROMA-gezinnen ondersteunde, die
hun woonst gevestigd hadden in de omgeving van de wijk Koninklijke Jacht. Het
besluit van de Brusselse Regering bepaalt echter duidelijk dat de gezinnen die deze
steun genieten in de gemeente gedomicilieerd moeten zijn. Het bleek dat deze personen
zich in 2017 lieten domiciliëren in de gemeente Sint-Lambrechts-Woluwe, waardoor de
gemeente (en het OCMW van Oudergem) niet langer in aanmerking komt voor de
toekenning van subsidies en de facturen van 2018 niet gedekt zouden kunnen worden.
Het lijkt er echter op dat het dossier nog niet afgesloten is, mevrouw Crucifix Jany,
schepen, is er met de hulp van de maatschappelijk werker van Le Pavillon in geslaagd
een afspraak te maken met de gewestelijke ambtenaar, omdat het Gewest zichtbaar
tevreden is over het tot op heden verrichte werk.  Inzake dienen nieuwe
subsidiëringsmogelijkheden gezocht te worden, of dient ons ondanks alles de
aanvankelijk geplande subsidie toe te kennen, wat verklaart waarom de agendapunten
uitgesteld worden, of verwijderd, als de onderhandelingen op niets uitlopen.
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De Raad neemt akte.

 

 

Secrétariat
Motion relative à la promotion d’une alimentation saine et durable au sein de
l’enseignement fondamental communal à Auderghem.

Considérant que l’alimentation à l’école est un vaste sujet qui comprend de nombreux
enjeux tels que : la diététique, la santé, le développement durable, notamment la gestion
des déchets, la promotion des circuits courts et de l’agriculture biologique, les modes
de production et leur impact au niveau mondial, mais aussi les spécificités alimentaires
liées à la diversité des convictions philosophiques et religieuses, ou encore aux allergies
de plus en plus nombreuses ;
Considérant que l’alimentation des enfants et des adolescents dépasse le cadre
purement familial et que l’école et son Pouvoir organisateur ont un rôle à jouer dans la
transition alimentaire ;
Considérant l’importance, en milieu scolaire, non seulement de fournir un accès à une
alimentation de qualité à un prix abordable pour toutes les familles auderghemoises 
mais également de sensibiliser aux enjeux alimentaires susmentionnés, notamment par
l’utilisation de produits durables, de saison  et dont la traçabilité est connue;
Considérant l’adhésion des écoles communales dans la Stratégie GOOD FOOD
Brussels, politique volontariste portée par la Région de Bruxelles-Capitale pour une
durée de 5 ans (2016-2020) et qui vise à placer l’alimentation au cœur de la dynamique
urbaine,
Considérant la loi du 17 juin 2016 relative aux marchés publics de fournitures et de
services,
Considérant la proposition de résolution déposée en novembre 2017 par Christos
Doulkéridis, Hélène Rijckmans et Barbara Trachte au Parlement de la Fédération
Wallonie-Bruxelles visant à inscrire la Fédération Wallonie-Bruxelles dans une
transition écologique de l’alimentation afin d’offrir, dans l’ensemble des cantines
scolaires, des repas biologiques et abordables issus des circuits courts ainsi qu’une
alternative quotidienne végétarienne,
Considérant la volonté de la commune d’Auderghem d’offrir à chaque enfant une
alimentation de qualité, à un coût raisonnable et respectueuse de l’environnement et de
standards éthiques ambitieux ;
Considérant la réponse apportée par Monsieur l’échevin de l’instruction publique à la
question orale posée par Madame KOCH, conseillère communale CDH, le 29/09/2016 ;
Considérant que le marché public relatif à la préparation et à la livraison des repas
destinés aux centres scolaires communaux et au centre de plein air arrive à échéance le
31 décembre 2018,
Le Conseil communal d’Auderghem demande au Collège, dans le cadre de la
rédaction du nouveau cahier des charges relatif à la préparation et à la livraison des
repas destinés aux centres scolaires communaux et au centre de plein air :

De s’inscrire dans une démarche d’alimentation saine et durable par la
définition d’un critère d’attribution d’une valeur de 30% minimum privilégiant
les produits issus de l’agriculture biologique et du commerce équitable, la
saisonnalité des fruits et légumes, les labels de qualité pour les viandes, poissons
et charcuteries;
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De favoriser la transition vers une alimentation saine et durable par la définition
d’un critère d’attribution d’une valeur de 5% minimum consacré à une offre
d’animation scolaire et de sensibilisation aux nombreux enjeux liés à
l’alimentation auprès des élèves et de leurs familles;

De favoriser des conditionnements en vrac ou semi-vrac des aliments afin de
limiter la production de déchets ;

De mettre en place des mesures claires pour éviter le gaspillage alimentaire, en
favorisant des portions au plus juste ;

De manière générale :

De prévoir, à chaque nouvelle inscription, une information aux parents sur les
cantines scolaires et l’importance d’une alimentation saine et durable dès le plus
jeune âge ;

De demander aux différents intervenants (un membre de la société
adjudicataire, chef de cuisine, échevin de l'Enseignement, enseignants, personnel
d'encadrement, Directions d'écoles, responsable du service Enseignement,...) de
goûter et de vérifier très régulièrement la qualité des repas servis.

 
 

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Secretariaat
Motie betreffende de promotie van gezonde en duurzame voeding binnen het
gemeentelijk basisonderwijs van Oudergem.

Overwegende dat voeding op school een ruim onderwerp is dat vele aspecten omvat
zoals: dieetleer, gezondheid, duurzame ontwikkeling, met name afvalbeheer, de
promotie van korte ketens en van biologische landbouw, de productiewijzen en hun
impact op mondiaal niveau, maar ook specifieke voedingswensen, op grond van
filosofische en religieuze overtuigingen of van de steeds talrijker wordende allergieën.
Overwegende dat de voeding van kinderen en jongeren het louter familiaal kader
overschrijdt en dat de school en haar Inrichtende Macht een rol hebben in de
voedingstransitie;
Overwegende het belang om in het schoolmilieu niet enkel alle Oudergemse gezinnen
toegang te geven tot kwalitatief hoogstaande voeding tegen een betaalbare prijs, maar
ook om te sensibiliseren voor de voormelde uitdagingen op het vlak van voeding, met
name door het gebruik van duurzame seizoensproducten, met gekende traceerbaarheid;
Overwegende dat de gemeentescholen zich aangesloten hebben bij de Strategie GOOD
FOOD Brussels, het voluntaristisch beleid van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, met
een duur van 5 jaar (2016-2010), met als doel voeding in het centrum van de stedelijke
dynamiek te plaatsen;
Overwegende de wet van 17 juni 2017 inzake overheidsopdrachten voor aanneming
van leveringen en diensten;
Overwegende het voorstel van resolutie dat in november 2017 door Christos
Doulkéridis, Hélène Rijckmans en Barbara Trachte werd ingediend in het Parlement
van de Federatie Wallonië-Brussel met als doel de Federatie Wallonië-Brussel deel te
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laten nemen aan een ecologische voedingstransitie, om in alle schoolrefters biologische
en betaalbare maaltijden aan te bieden die afkomstig zijn van korte ketens, evenals een
dagelijks vegetarisch alternatief;
Overwegende dat het de wil is van de gemeente Oudergem om elk kind een kwalitatief
hoogstaande en milieuvriendelijke voeding met ambitieuze ethische standaarden aan te
bieden tegen een redelijke kostprijs;
Overwegende het antwoord van de heer schepen van Openbaar Onderwijs op de
mondeling vraag gesteld op 29/09/2016 door mevrouw KOCH, gemeenteraadslid voor
cdH;
Overwegende dat de overheidsopdracht betreffende de bereiding en de levering van de
maaltijden voor gemeentescholen en het openluchtcentrum vervalt op 31 december
2018;
vraagt de gemeenteraad van Oudergem aan het college, in het kader van de
opstelling van het nieuwe bestek betreffende de bereiding en de levering van de
maaltijden voor gemeentescholen en het openluchtcentrum:

Te kiezen voor gezonde en duurzame voeding door een gunningscriterium van
minimaal 30 % vast te leggen dat de voorkeur geeft aan producten afkomstig uit
de biologische landbouw en de eerlijke handel, aan seizoensfruit en -groenten en
aan kwaliteitslabels voor vlees, vis en fijne vleeswaren;

De overgang naar een gezonde en duurzame voeding te bevorderen door een
gunningscriterium van minimaal 5 % vast te leggen voor een aanbod aan
schoolanimatie en sensibilisatie voor de talrijke uitdagingen in verband met
voeding, bestemd voor de leerlingen en hun families;

De voorkeur te geven aan verpakkingen in bulk of semibulk om de
afvalproductie te beperken;

Duidelijke maatregelen te nemen om voedselverspilling tegen te gaan, door de
voorkeur te geven aan precies afgemeten porties;

In het algemeen:

Bij elke nieuwe inschrijving te voorzien in informatie voor de ouders
betreffende de schoolrefters en het belang van een gezonde en duurzame
voeding van kindsbeen af;

Aan de verschillende tussenkomende partijen (een lid van de opdrachtnemende
onderneming, een chefkok, de schepen van Onderwijs, lesgevers,
omkaderingspersoneel, schooldirecties, de verantwoordelijke van de dienst
Onderwijs, etc.) te vragen de maaltijden zeer regelmatig te proeven om de
kwaliteit ervan te beoordelen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 
Levée de la séance à 22:00

Opheffing van de zitting om 22:00

• 

• 

• 

• 

• 

• 

26/27
Conseil communal - 01.02.2018 - Registre public
Gemeenteraad - 01.02.2018 - Openbaar register



Le Secrétaire communal,
De Gemeentesecretaris,

Etienne Schoonbroodt  

Le Président,
De Voorzitter,

Jean-Claude Vitoux
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